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Bestyrelsesmøde for Fællesskolen Nustrup-Sommersted 
SKOLEÅRET 2023 - 2024 

 

Dato 17.30 - 19.00 den 26.oktober - derefter fælles møde med børnehaven frem til 21.00 

Sted Nustrup - personalerummet 

Deltagere Forældre rep.: Brian Skov, Karina Toftebjerg, Helene Østergaard Boisen, Dilek Kartal, Luise Bram, 

Simon Hoffmand Christensen 

Lokale rep.: David Koeslich & Medarbejder rep.: Nanna Falk Jensen og Ole Thye Gram 

Ledelses rep.: Birgit Staub Olesen, Ulrik Sander Mortensen, Jette la Cour Landergren 

Suppleanter: Henrik Andersen Post  

Mødeleder Karina Toftebjerg 

Referent Ulrik Sander Mortensen 

Fraværende Simon deltager i børnehavens bestyrelsesmøde, Birgit Staub Olesen, Nanna F. Jensen,  

Benny Weisbjerg, Rasa Dzenkauskiené, Hanne van der Ploeg Holm 

 

 

Bilag  

 

 

Emne Tid Mål Referat m. tydelige aftaler 

Dagsorden 

• Godkendelse 

 

   

Der er kommet 2 nye punkter på 

dagsordenen siden den er sendt ud.  

(se punkt 6 og 7)  

1 Konstituering  Vi har helt formelt en ny 

bestyrelse, så udover at 

byde velkommen og 

præsentere os, skal vi også 

konstituere os.  

Vi er nu igen en fuldtallig bestyrelse.  

Derfor er konstitueringen som følger:  

Formand 

Karina 
Toftebjerg 
Jepsen 

Næstformand Brian Skov 

Forælderrepræs
entant 

Luise Bram 

Forælderrepræs
entant 

Simon  
Hoffmann 

Forælderrepræs
entant 

Helene 
Østergaard 
Boisen  

Forælderrepræs
entant 
 
Forælderrepæs
entant 

Benny 
Weisbjerg 

 
Dilek Kartel 

 
Lokal repræsentant David Koeslich 

 
Lokal repræsentant Hanne Holm 
 
1. suppleant Henrik Post 
2. suppleant Rasa Dzenkauskiené 

 

Personalerepræsentant Ole Gram  
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Personalerepræsentant Nanna Jensen 

 

2 Høringssvar vedr. 

styrelsesvedtægten 

  Høringssvaret går overordnet på rettelser af 

enkelte ord og tekst.  

Vi godkender som bestyrelse de udsendte 

forslag.  

3 Styrkelse af 

almenområdet 

 Fortsat arbejde Vi skal skriftlig indsende vores eget arbejde 

og beslutninger inden den 1. december på 

de 4 områder omkring at styrke 

almenområdet.   

 

 

4 Økonomi  Kort orientering Der er endnu ikke kommet et udspil fra 

økonomiafdelingen på forvaltningen, forud 

for at vi efter nytår overgår til den nye 

tildelingsmodel.  

Der er derfor stadigvæk mange store 

poster, hvor vi ikke ved hvordan vores 

økonomi ser ud.  

Vi forventer pr dagsdato at ende med et 

underskud på ca. 75.000kr til 100.00kr. Det 

er vi meget tilfredse med.  

Vi har gennem hele året haft afsat midler til 

gas, el, da vi i foråret forventede at 

energipriserne ville stige voldsomt. Dette er 

pt ikke sket.  

 

 

 

5 Møde med 

formandsskabet 

 Hvem deltager den 7. 

november – som 

udgangspunkt er det 

formand/næstformand der er 

inviteret 

Formand Karina deltager på mødet den 

7.11.23 

Kl. 19.00-21.00 på Moltrupvej 1, 6100 

Haderslev.  

 

Udvalget ønsker dialog om hvad 

bestyrelserne er optaget af ude på 

matriklerne.  

Vi er optaget af forsøgsordning med 

minibusser om at høre mere om dette. 

Vi er optaget af om hvordan den nye 

politiske retning for folkeskoleloven og evt. 

Indflydelse på Haderslev kommunes 

skolevæsen.  

 

6 Uddeling af nye 

testamenter til 5. årgang 

 At tage stilling til om 

Gideonitterne og dermed 

også andre trosretninger kan 

uddele materiale til vores 

elever. 

Der drøftes om vi fortsat ønsker at byde 

Gideonitterne velkommen ud på skolerne i 

5. årgang, hvor de udlevere en bibel og 

fortæller om deres tro.  

 

Det er netop en bestyrelsesopgave at træffe 

afgørelse herom.  

 

Skolebestyrelsen beslutter at sige pænt nej 

tak til udlevering af bibel og “ikke aftalte 

besøg”, men at lærerne gerne må invitere i 
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forhold til at inddrage det i f.eks. 

kristendomsundervisningen.  

7 åbningstider i SFO i Julen  Hvilke dage skal der holdes 

åben i SFO?  

Der er åben i SFO i Nustrup den 21. -22. 

december og igen den 2.-3. Jan.  

Evt.     

 

 

 
 

Punkter til kommende møde: Det er aftalt på bestyrelsesmødet her den 26.10.23, at vi på næste møde skal 

forberede en omskrivning af handleplanen for de 4 lokalemålsætninger. Det skal gerne kunne læse og forstås af 

forældre som IKKE er en del af Skolebestyrelsen.  

 

 


